

Crysler's Citizen Committee

Meeting held on the
at the Centre de santé de l'Estrie

Thought of the Day:

We are working together in a positive way to better our community. If we have a positive approach we will be stronger and we shall succeed. We want to promote and develop a "Sense of Community".

Present

Denise Bourdeau
Jean Larocque
Jean-François Pagé
Lorraine Bourdeau

Mike Lapp
André Lavictoire
Martine Provost
Elaine Lavictoire

Absent :

Comité de citoyens de Cryslser

Réunion tenue le 14 sept. 2011
Au Centre de santé de l'Estrie

Pensée du jour

Nous travaillons ensemble dans une approche positive afin d'améliorer notre communauté. Si nous maintenons une telle approche nous serons plus fort ensemble et nous saurons réussir. Nous tenons à développer « un sens de communauté »

Présences

Denise Bourdeau
Mike Lapp
Jean Larocque
André Lavictoire
Jean-François Pagé
Martine Provost
Lorraine Bourdeau
Elaine Lavictoire

Minutes from the last meeting June 06/11

Moved by Martine Provost
seconded by Elaine Lavictoire

Minutes de la dernière réunion
Proposé par Martine Provost
Appuyé par Elaine Lavictoire

Word from the President :

Denise is planning to install some flowers at the bridge and place a stone at the trail entrance. She also talked about the Cryslser cemetery condition and the child care to be done at the school. She also sent a thank-you letter to the township for the fast response about our concerns.

Mot de la présidente:

Denise prévoit planter des fleurs au pont sur la butte. Une grosse roche sera placée à l'entrée du sentier afin d'y mettre une plaque plus tard. Nous avons discuté de la pierre tombale de John Cryslser qui est en mauvais état. Elle se renseigne sur la possibilité d'avoir une garderie à l'école. Une carte de remerciement a été envoyé à la municipalité pour leur promptitude à la plainte des chiens sans laisse.

Treasure Report:

Elaine gave a report on the the finance and explained the profits and expenses of the banner sales.

Rapport de la trésorière :

Elaine a donné un résultat de notre vente de bannières.

Report of sub committee's

Beautification committee:

to Report:

André removed all weeds on the Charles st. sidewalk from conc12 to HomeHardware. The Township would not provide the manpower to have this done but did provide the round-up required to prevent any weed growth.

Rapport des sous-comités:

Embellissement:

André a coupé les mauvaises herbes sur la rue Charles entre la conc12 et le Home Hardware. La municipalité a refusé de couper les mauvaises herbes le long du trottoir mais donné de l'herbicide afin d'empêcher la repousse. Merci André.

SENTIER :

Trail committee:

After our June meeting Andre and Jean started the work on the phase one of the trail. The 1st thing was to spray the weeds on the trail. For about 4 weeks trees were cut and branches were trimmed for the full .5 kilometers of the trail. Richard Shane was then hired to spread 54 loads of pit run and bulldoze it level. The Township then rolled the path smooth. Benches were installed at both ends of the trail and large cement blocks were put at all entrances to prevent vehicle traffic. Andre finished off the benches with natural wood planks and Jean spray painted the blocks for easy visibility. Elaine notified the South Nation about our plan for the bridge and spoke to Angela Coleman. This was to get them involved as early as possible which will allow them ample time for any legal aspects.

Historical committee:

No report

Fundraising committee:

Andre reported that 50 banners have now been sold and installed by himself and Jean and sales are doing good and the banners are adding to the beauty of our town. Sales have raised thousands of dollars and are still in demand.

Elaine called Guy Lauzon's office and was told that he would be glad to help in any way and gave her a contact to call for fundraising.

Meeting adjourned

Moved by Jean-Francois Pagé
Seconded by Denise Bourdeau

Après notre réunion de juin André et Jean ont commencé

le travail sur le sentier. Ils ont arrosé les mauvaises herbes ensuite ils ont coupés les arbres et les branches sur une distance de 1.5 km. Richard Shane a été engagé afin d'étendre 54 voyages de gravier. La municipalité a ensuite compacter le sentier afin qu'il soit égale. Des bancs furent installés à chaque extrémité de la piste ainsi que des gros blocs de ciments afin d'empêcher les véhicules.

André a recouvert les bancs de planches et Jean a peinturé les blocs de ciments afin qu'ils soient plus visibles.

Elaine a parlé à Angela Coleman des plans pour le pont afin qu'ils aient tout le temps voulu pour les légalités.

Patrimoine :

Pas de rapport

Collecte de fonds:

André a rapporté que 50 bannières ont été vendues et installées par lui-même et Jean.

La vente des bannières semble être bien vu dans notre village.

Elaine a appelé le bureau de Guy Lauzon , il est prêt à nous appuyer et il lui a donné le nom d'une personne contact.

Ajournement :

Proposé par : J-F Pagé

Appuyé par : D Bourdeau